



Conflicts of Interest Conflits d'intérêts

Last revised: 2 April 2017 | Révisé le 2 avril 2017

In accordance with the IEEE Code of Conduct (<http://bit.ly/2d8vHXL>), we will declare all known real, perceived, and potential conflicts of interest.

En suivant le *IEEE Code of Conduct* (<http://bit.ly/2d8vHXL>), on déclarera tout conflit d'intérêt reconnu comme réel, perçu, ou potentiel.

No preferential treatment will be given to any of the parties involved in any conflict of interest. Any decisions requiring a fully objective perspective will be handled by another committee member.

Aucun traitement préférentiel ne sera alloué aux individu(e)s impliqué(e)s dans des conflits d'intérêts. N'importe quelle décision qui nécessite un niveau d'objectivité complet sera traitée par un autre membre du comité.

Heidi Li

- Former high school is participating in the ORC, but will not be given favourable treatment.

Heidi Li

- Sa ancienne école secondaire participe dans la CRO, mais elle ne recevra aucun traitement favorable.

David Huynh

- One medical school application referee is a team supervisor of a participating school
- Former high school is participating in the ORC, but will not be given favourable treatment.
- David personally knows the grandparents of an ORC competitor. The team will not be given favourable treatment. However, David will be paying for the grandparents' attendance.

David Huynh

- Un des superviseurs d'équipe était une référence pour sa demande à l'école médicale
- Sa ancienne école secondaire participe dans la CRO, mais elle ne recevra aucun traitement favorable.
- David connaît personnellement les grands-parents d'un participant. L'équipe ne recevra aucun traitement favorable. David va payer pour l'assistance des grands-parents.

Mark Vanderkloot

- He is a mentor of a participating school. He has a role that does will not affect the outcome of ORC participants.

Mark Vanderkloot

- Il est un mentor d'une école participante. Il porte un rôle qui ne va pas affecter les résultats des participants de la CRO.